

FerroEASY

SACHETS

FerroEASY is a food supplement containing divalent Iron, Copper and Vitamin C microencapsulated into microgranules with a patented gastro-resistant and sustained release technology. It helps supply the body with these nutrients in case of nutritional deficiencies or increased needs.

Iron contributes to the normal formation of hemoglobin and to the reduction of tiredness and fatigue. Copper contributes to the normal transport of iron in the body. Vitamin C increases the absorption of iron.

INGREDIENTS: Fructose; coated Iron Fumarate, Copper Gluconate, Vitamin C (ascorbic acid); Pineapple Flavour; Silicon Dioxide (anti-caking agent).

NUTRITIONAL INFORMATION

Ingredients	Per sachet (1.5g)	%NRV*
Iron (Fe ⁺²)	30 mg	214 %
Copper (Cu ⁺²)	1 mg	100 %
Vitamin C	80 mg	100 %

*NRV: nutrient reference value according to Reg. (EU) 1169/2011.

DIRECTION OF USE: 1 sachet per day for adults, or as instructed by doctor. To be taken orally and swallowed without chewing and without water.

WARNINGS AND PRECAUTIONS: Do not use if you have an allergy to any of the ingredients of the product.

Do not exceed the recommended daily dose.

Dietary food supplements should not be used as a substitute for a balanced, varied diet and healthy lifestyle.

Keep out of the reach of children.

STORAGE: Store at room temperature, below 25 °C and away from heat and sunlight.

Made in Italy

Manufactured by: Pharmaxima S.r.l.
Via Volta, 2/A – 20090 Trezzano sul Naviglio, Milan, Italy
Marketing Authorization Holder: Pizeta Pharma S.p.A.
Via Roma, Loc. Il Piano, 62039 Visso (MC), Italy

FerroEasy formulated with Sferafer® proprietary technology for



FerroEASY

SACHETS

فيروايزي مكمل غذائي من الحديد الثنائي، النحاس و فيتامين ث على شكل حبيبات مُغلّفة مقاومة لتأثير المعدة و ذو تحرر تدريجي مصنوعة بتقنية حاصلة على براءة اختراع، يساعد في تعويض نقص التغذية من هذه العناصر أو زيادة الاحتياجات العضوية منها في الجسم.

الحديد يساهم في التكوين الطبيعي للهيموغلوبين وفي التقليل من التعب والإرهاق. النحاس يساهم في النقل الطبيعي للحديد في الجسم بينما يزيد فيتامين ث من امتصاص الحديد.

المكونات: فركتوز؛ فومارات الحديد المغلّفة، غلوكونات النحاس، فيتامين ث (حمض الاسكوريك)؛ نكهة الأناناس؛ ثاني أكسيد السيليكون (عامل مانع للتكتل).

المعلومات الغذائية		
المكونات	في المغلف الواحد (١,٥ غ)	القيمة الغذائية المعيارية
حديد	٣٠ مغ	٪٢١٤
نحاس	١ مغ	٪١٠٠
فيتامين ث	٨٠ مغ	٪١٠٠

تعليمات الاستخدام: مغلف واحد يومياً للبالغين، أو حسب إرشادات الطبيب. يتم تناول محتوى المغلف عن طريق الفم من دون مضغ ومن دون تناول الماء.

التحذيرات: لا تستخدم المنتج إذا كان لديك حساسية تجاه أي من المكونات. لا تتجاوز الجرعة اليومية الموصى بها.

لا ينبغي أن تستخدم المكملات الغذائية كبديل لنظام غذائي متنوع ومتوازن ونمط حياة صحي.

يُحفظ المنتج بعيداً عن تناول الأطفال.

التخزين: يُحفظ عند درجة حرارة الغرفة، أقل من ٢٥ درجة مئوية وبعيداً عن الحرارة و ضوء الشمس.

صنع في إيطاليا

صنع من قبل: فارماكسيما س.ر.ل.
فيا فولتا، أ/٢ - ٢٠٠٩٠ تريزانو سول نافيجليو، ميلان، إيطاليا
حامل حق التسويق: بيزيتا فارما س.ب.أ.
فيا روما، لوك. إل بيانو، ٦٢٠٣٩ فيسو (م سي)، إيطاليا